
Minnesanteckningar från                                                                                                     
Kosternämndens möte nr 68 den 4 juni 2009 på Sibirien

Vi var bara fyra som kom på dagens Kosternämndsmöte, så vi blev inte beslutsmässiga 
rent formellt.

Dock beslutade vi med Claes Johanssons kommentar via telefon att skicka in svar till 
Näringsdepartementet angående vägarna på Sydkoster enligt Dag Wersén skrivelse som 
jag skickade på mail i går. Inte ja inte nej men bättre beslutsunderlag och längre 
betänketid men rusta upp grusvägarna snarast.
Vi komfimerar beslutet vid nästa möte.

Jag vill dock snarast ha hjälp med följande inför planeringen för invigningen 090909.
Minutprogrammet börjar närma sig men vad för symbolhandling skall kungen göra vid 
invigningen i Basteviken?? Klippa band blir det ju inte tal om. Det kom fram några bra 
förslag på mötet men vad tycker Du kungen skall göra för att inviga parken. Hör av Dig 
snarast.

Nästa möte blir när någon akut fråga dyker upp.

Bostadsbyggande jobbar Hans Arén och Göran Lyth med viss bistånd från mig, vidare 
med under sommaren.

Vattenfallfrågan är det mycket tyst kring och vi väntar med spänning på beslut i 
naturumsfrågan.

Vi hörs
Göran Larsson


